
Rotarymøte mandag 29. april 2019 

 

President Solveig ledet møtet. 

Hun minnet om tilsendt mail om mulighet for utvekslingsstudent til Sør Afrika. 2019 – 2020. 

Her er det først til mølla. 

Besøk av Helge Castberg fra Kolbotn rotaryklubb. Har vært med i rotary siden 1984. 

Han er født i 1945, er utdannet meieriingeniør. Flytter til Sandefjord om kort tid, og vil være med i 

klubben! 

 

3-minutt denne gangen var ved Ernst Norli. 

Han fremsatte forslag om aldersgrense for rotarymedlemmers aldersgrense for ........3-minutt?! 

(Dette møtte massiv motbør!). 

Han minnet om om flere av kjente personer som har gitt navn til mange gatenavn i byen, 

Han nevnte spesielt  en del om Wilhelm Wetlesen, som har gatenavn på Hauan. 

Wetlesen ble en meget kjent kunstmaler. Produktiv. Det er bilder av ham i flere museer, både her og 

i Oslo, bl.a., og i mange private hjem. Laget mange skisser til Erik Wærenskiolds norske eventyr. 

 

Geir Ellefsen, senterleder på Hvaltorvet, som skulle hatt hovedforedraget, om virksomheten på 

senteret, møtte ikke. 

Da ble det mulighet for mange små improviserte innlegg og fortellinger. 

 

Ingar Narvhus fortalte de siste kadettopptagelser i Forsvaret, og ellers om minner fra tiden i det 

militære. Bl.a. Om anskaffelsen av det første flyet i flyvåpenet, i 1912. 

 

Nissen.Solli hadde bekymringer angående den store nedgangen i antallet bier. Det vil på sikt få 

alvorlige følger for produksjonen av mat. 

 

Roar fortalte om bestemmelsene om tiden for påske, som ble bestemt på kirkemøtet i Nikea i år 

325. Og om hvorfor det ble så sent i år, skjønt 1. påskedag burde vært 24. mars, og ikke 21. april. 

 

Per Chr. Fortalte om å bo i Fjellgata, og litt om planene for de nye store, høye byggene, på Kilen 

brygge, og i Carlsen-kvartalet. 

 

Malcolm fortalte om sine familieforbindelser («connections») i Marseille i Sør-Frankrike, .... 

i tilfelle noen trenger hjelp på ferietur i Syden (!!).... 

 

Helge Castberg fortalte om hvorfor han flytter til Sandefjord. (Det ble rene Sandefjord- reklamen!). 

 

Eva Lill er blitt ny rektor på Mosserød skole (tidligere å¨Unneberg), og fortalte om nye utfordringer. 

 

Berit R hadde et innlegg om sin nye arbeidsplass, - NAV. 

 

Referent Roar Bredal 


